
Percassi: Defrel jednym z graczy, których obserwujemy
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Antonio Percassi, prezydent Atalanty, udzielił wypowiedzi dla mediów w

trakcie wydarzenia organizowanego przez klub przyjaciół Atalanty.

Percassi potwierdził zainteresowanie Gregoire Defrelem. 

- Defrel jest jednym z czterech graczy, których obserwujemy, od obrony po atak.

Jednak mamy dopiero czerwiec, zainterweniujemy gdzie trzeba. Cristante odejdzie?

To prawdopodobne. 

Dziennikarze plotkują, że Roma ma porozumienie zarówno z pomocnikiem Atalanty,

jak i jego klubem i będzie prawdopodobnie czekać na jego ogłoszenie do lipca, z

uwagi na finansowe fair play. W przypadku Defrela mówi się o wypożyczeniu do

Bergamo z prawem do wykupu, choć problemem wydają się być zarobki Francuza. 
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